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Närvarande:	Johan,	Bengt,	Bo,	Camilla,	Magnus,	Holger	samt	Sonja	

1		Ordförande	öppnar	mötet.	

2		Till	att	föra	protokoll	för	mötet	väljs	Sonja	och	till	att	justera	detsamma		Johan	och	Bengt.	

3		Städdag	27	april	

Samling	vid	parken	kl	09.00		

Utdelning	av	arbetsområden	fås	där.	Utöver	de	sedvanliga	områdena	som	årligen	städas	tillkommer	i	
år	trappan	mellan	kängaliden	och	gamla	hamnen	som	behöver	rensas	för	sly	och	ogräs.	Staket	i	
parken	behöver	repareras	och	själva	parken	kommer	i	vanlig	ordning	att	göras	i	ordning	inför	
sommaren.		

Vi	hoppas	på	riktig	god	uppslutning	och	vi	avslutar	som	vanligt	í	Vivi	med	korvgrillning	och	lotteri.	

4		Uppföljningspunkter	

• Gångstråk	på	Tån	
På	Öckerö	kommuns	hemsida	finns	en	GPS	stödd	vandringsled	utmärkt	på	kartan	över	tån.	

• Farlig	mopedåkning	
Detta	är	ingen	fråga	för	styrelsen	att	hantera	och	agera	i,	utan	är	i	första	hand	en	föräldrafråga.	
Som	framgått	i	olika	media	så	är	polisen	informerad	om	beteendet	som	finns	hos	de	unga	
förarna.	

• Välkomnande	av	nya	Fotöbor	
I	nuläget	finns	inget	färdigt	koncept	men	är	under	bearbetning.		

• Bidrag	simbod	i	Vivi	
Frågan	bordlagd	till	nästa	möte.	Ingen	ytterligare	information	i	ärendet	har	inkommit.	

	5		Versamhetsaktiviteter	

• Vattentornet	inget	nytt	att	rapportera	
• Röjning	av	dammar	

Det	finns	enligt	miljö	och	byggnadsnämnden	bidrag	att	söka	för	röjning	av	dammar	mm.	
Dammen	på	Söö	skulle	behöva	åtgärdas.		

• Hembygdsinventering	av	hus	och	båtar	
En	inventering	kommer	att	påbörjas	under	hösten.	

• Parkering	förbudsskyltar	Egnahemsvägen	
Ansökan	om	att	få	sätta	upp	parkeringsförbudsskyltar	utmed	Egnahemsvägen	är	inlämnad	till	
kommunen.	Under	badsäsong	är	det	svårt	att	komma	fram	på	vägarna.	Detta	är	ett	problem	
för	utryckningsfordon	och	tung	trafik	som	måste	ta	sig	fram.	



6		Information	från	föreningarna	

• Fotö	Hamnförening	meddelar	att	en	ny	hamnkapten	är	anställd	att	ta	över	efter	Holger	till	
sommaren.	

• Ingen	representant	för	övriga	föreningar	deltog	i	mötet.	
• Vi	saknar	fortfarande	representant	för	Fotö	skola/förskola	

	7		Övriga	frågor	

• Grankrigstider	
Tyvärr	har	stor	skadegörelse	förekommit	på	Fotö	under	en	tid.	Inbrott	i	sjöbodar,	uppbrutna	
dörrar	till	krypgrunder	på	hus,	altan	som	fått	golvet	uppbrutet	mm	mm.	Även	här	är	viktigt	
att	göra	polisanmälan.	Polisen	för	statistik	över	anmälda	brott.	Detta	hjälper	polisen	att	se	
var	och	hur	de	kan	behöva	sätta	in	extra	resurser.		

• Rutorna	i	Kilen	
Ledig	P-ruta	vid	blomsterlådan	i	Kilen	kommer	att	hyras	ut	till	husbil	under	ett	års	tid	med	
möjlighet	till	förlängning	av	avtalet.	

• Gröna	och	röda	skyltar	i	gästhamnen.	
Det	finns	några	stycken	båtplatser	som	har	denna	skyltning	vilket	underlättar	för	gästande	
båtar	att	hitta	en	plats	vid	hög	belastning	i	hamnen.	

	

Nästa	möte	blir	torsdag	23	maj	kl	19:00		

Ordförande	tackar	deltagarna	och	förklarar	mötet	avslutat	

	

Fotö	2019-04-14		

Vid	pennan				

Sonja	Josefsson	

	

Justeras	

	

Bengt	Engström																										Johan	Sellgren	


